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SE-PO.0012.3.3.2012 
 

Protokół Nr IV/2012 z posiedzenia  
Komisji Finansowo – BudŜetowej  

w dniu  24 kwietnia  2012 r. 
 

1. Obecni :  
� Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji  
� Marcin Gadecki – członek komisji  
� Irena Owczarz – członek komisji  

 
2. Nieobecny 

� Marcin Musiał – Przewodniczący komisji  
 

3. W posiedzeniu uczestniczyli:  
� Teresa Wąsowicz – z- ca Burmistrza Miasta  
� Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  
� Andrzej Świątek – Doradca  
� Teresa Banaś – Dyrektor MOPS  
� Krzysztof Leśniak – Kierownik działu pomocy środowiskowej  
� Ewa AmbroŜy – Dyrektor MBP  
� ElŜbieta śak – Główny księgowy  
� Ewa Strzemińska  - Główny księgowy  

 
4. Temat posiedzenia:  

� Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  
� Środki unijne i ich rozliczenie w ramach realizacji projektów realizowanych przez MOPS .   
� Sprawy bieŜące  

 
Teresa Kocot – Zastępca przewodniczącego – wita wszystkich oraz przedstawia temat  posiedzenia komisji. 

Po zapoznaniu się z obszernymi materiałami dotyczącymi środków unijnych oraz ich rozliczaniem w ramach 

projektów realizowanych przez MOPS proszę Panią dyrektor o wprowadzenie do zagadnienia , a potem 

przejdziemy do zadawania pytań.  

Teresa Banaś – dyrektor MOPS – witam wszystkich , pozwoliłam sobie zaprosić na posiedzenie komisji pana 

Krzysztofa Leśniaka, kierownika działu pomocy środowiskowej, który odpowie na wszystkie wątpliwości. 

Projekt jest realizowany od 2008 roku i jest oparty głównie na pracy pracowników socjalnych, którzy w ramach 

swoich zadań pracowniczych mobilizują uczestników, pracują z nimi przez cały czas trwania projektu. Głównym 

źródłem finansowania jest fundusz europejski ale musi zawierać wkład własny gminy. Wkład gminy 

przeznaczony jest wyłącznie   na pomoc finansową w formie zasiłków dla beneficjentów. W ramach projektów 

odbywały się róŜne szkolenia zawodowe np.:  

- Asystentka – sekretarka z obsługą komputera  

- Fryzjerstwo ze stylizacją postaci  

- Obsługa hurtowni , magazynu z wykorzystaniem komputera , kasa fiskalna, kierowca wózków jezdniowych 

- Opiekun do dzieci i osób starszych  

- kucharz, kelner   

- Spawanie MAG  

- Kosmetyczka z wizaŜem i stylizacją paznokci  

- Płytkarz, posadzkarz  

KaŜdego roku staraliśmy się rozszerzać grupy , aby nie byli to tylko bezrobotni. W materiałach jest bilans 

realizacji projektu (materiał w załączeniu). Podsumowując do 2011 udział wzięły 203 osoby z czego 194 osoby 
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ukończyły całą zaplanowaną ścieŜkę reintegracji zawodowej , 9 osób przerwało projekt. 27 osób znalazło 

zatrudnienie po zakończonym projekcie. W latach 2012 – 2013 MOPS kontynuuje realizację projektu 

systemowego – planuje się , Ŝe będzie 121 uczestników. Jeśli są jakieś pytania to proszę .  

Teresa Kocot – zastępca przewodniczącego – czy w projekcie na 2012 – 2013 równieŜ zadbacie państwo  o 

róŜnorodność  w zaleŜności jakie będą zainteresowani?  

Teresa Banaś – dyrektor MOPS – tak i , tak organizujemy te kursy. Osób chętnych jest duŜo i duŜo jest 

rodzajów kursów.  

Irena Owczarz – członek – mam pytanie czy te 27 osób które znalazły prace to według Pani dyrektor duŜo , czy 

mało?  

Krzysztof Leśniak – Kierownik działu pomocy środowiskowej  - my zakładamy , Ŝe średnio rocznie prace 

znajdzie ok. 50%. Jesteśmy bardzo blisko wykonania  jeśli chodzi o zatrudnienie . Wpływ na znalezienie pracy 

mamy duŜo mniejszy, niŜ wszystkie inne elementy bo to jest działanie Urzędu Pracy. Pomagamy jeszcze w ten 

sposób iŜ kaŜda firma prowadząca szkolenia jest zobowiązana zapewnić trzy spotkania z potencjonalnym 

pracodawcą .  

Dyskusja udział wzięli:  

- I. Owczarz  

- T. Banaś 

- T. Kocot  

- T. Wąsowicz  

Marcin  Gadecki – członek – czy wszyscy zainteresowani  zostali objęci tym projektem , jeśli nie to jaka liczba 

jest osób , która została poza tym projektem.  

Krzysztof Leśniak – Kierownik działu pomocy środowiskowej  - projekt cieszy się bardzo duŜym 

zainteresowaniem , w zeszłym roku było to 55 osób, które mogliśmy objąć tym projektem natomiast chętnych 

było 120. Rekrutacja odbywa się w następujący sposób , pracownicy socjalni informują , zainteresowany 

wypełnia formularz zgłoszeniowy  i wpisuje jakimi kursami byłby zainteresowany. KaŜdy zainteresowany 

wpisuje 2 lub  3 kursy, jeśli nie ma na liście kursu, który go interesuje to jest moŜliwość w oddzielnej rubryce 

dopisać kurs , kto jakim jest zainteresowany. Rekrutacja odbywa się w biurze projektu poprzez rozmowę 

kwalifikacyjną , następnie zbierane są opinie poprzez pracowników środowiskowych , warunkiem jest , Ŝe 

musza to być osoby korzystające z pomocy społecznej. Jest tworzona lista rezerwowa – i jeśli ktoś zrezygnuje to 

z automatu wskakuje osoba z takiej listy.  

Teresa Wąsowicz – Zastępca Burmistrza Miasta – jest to projekt systemowy i jest konkretna ilość pieniędzy.  

Dyskusja udział wzięły :  

- T. Kocot  

- T. Banaś  

- I. Owczarz  

- T. Wąsowicz  

Teresa Kocot – zastępca przewodniczącego – dziękuję , czy są jeszcze pytania do tego materiału? Nie widzę . 

Dziękujemy bardzo i Ŝyczymy zasobnej gminy oraz powodzenia. Kolejny temat posiedzenia komisji to 

zaopiniowanie materiałów sesyjnych. Sprawozdanie zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego MBP. 

Proszę Panią dyrektor o wprowadzenie.  
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ElŜbieta śak – główna księgowa Miejskiej Biblioteki Publicznej – ustawa o rachunkowości nakłada 

obowiązek , aby instytucje kultury przedkładały do zatwierdzenia Radzie roczne sprawozdanie, które składa się 

z bilansu , rachunku wyników i informacji dodatkowej . Ta czynność musi być wykonana w ciągu  6 miesięcy  

od zakończenia roku obrotowego , czyli do końca czerwca kaŜdego roku. . Zadanie to wykonuje organizator , a 

w imieniu organizatora w tej sprawie rada zatwierdza i z naszej strony prośba o zatwierdzenie.  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – proszę bardzo czy w tej kwestii są jakieś pytania?.  

Ewa AmbroŜy – dyrektor MBP – ustawa przewiduje badanie bilansu, jeŜeli byłyby spełniane jakieś kryteria. 

My tych kryteriów nie spełniamy , nie mamy zatrudnienia, ani przychodów .  

ElŜbieta śak – główna księgowa Miejskiej Biblioteki Publicznej – dodam jeszcze , Ŝe po zatwierdzeniu tego 

sprawozdania kaŜda instytucja kultury przedkłada to sprawozdanie wraz z uchwałą  do urzędu skarbowego.   

Dyskusja udział wzięli:  

- T. Kocot  

- E. AmbroŜy  

- U. Polak – Wałek  

- I. Owczarz  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – dziękujemy bardzo gratulujemy  Ŝyczymy powodzenia 

Proszę o przegłosowanie projektu uchwały :  

Głosowanie projektu uchwały  

dot: zatwierdzenie rocznego sprawozdania  

finansowego MBP w Czeladzi za 2011 rok. 

Za – 3  

Przeciw – 0  

Wsztrz się – 0  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – kolejnym projektem jest zatwierdzenie sprawozdania 

Muzeum, proszę panią księgową o kilka słów.  

Ewa Strzemińska  - główny księgowy – witam państwa – muzeum spełnia funkcje nie tylko muzealne ale 

równieŜ kulturalne. Nie będę się  powtarzać ustawa o rachunkowości nakłada na nas taki obowiązek 

przedłoŜenia radzi  sprawozdanie i prosimy o zatwierdzenie.  

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – dziękuję czy są jakieś pytania? . Nie ma więc przejdziemy 

do głosowania.  

Głosowanie projektu uchwały  

dot: rocznego sprawozdania finansowego  

Muzeum Saturn w Czeladzi  

Za – 3  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

 

Teresa Kocot – z-ca przewodniczącego komisji – dziękujemy bardzo . Kolejny projekt uchwały dotyczy zmian 

WPF Miasta Czeladź na lata 2012 – 2013 . Proszę Panią skarbnik .  
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Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta -  zmiany dotyczą tylko WPF i są to zmiany techniczne . Pierwsza 

zmiana dotyczy wprowadzenie do WPF decyzji, którą państwo podjęliście na poprzedniej sesji poprzez przyjęcie 

uchwały dotyczącej Rozbudowanego Zintegrowanego Systemu  Informacji Przestrzennej – narzędziem 

nowoczesnej administracji publicznej w powiecie będzińskim. Udział miasta w roku 2013 -  20.000 zł , 2014 – 

20.000 zł.  Wprowadzamy 20.000 zł. Druga zmiana takŜe techniczna w WPF  w rubryce w 2011 roku był plan za 

3 kwartały obecnie jest wykonanie za rok 2011 .  

Teresa Kocot – z- ca przewodniczącego komisji  - dziękujemy bardzo . Głosowanie  

Głosowanie projektu uchwały  

dot. zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Miasta Czeladź na lata 2012 – 2021  

Za – 3  

Przeciw – 0  

Wstrz się – 0  

 

Teresa Kocot – z- ca przewodniczącego komisji  - jeśli nie ma Ŝadnych uwag  , dziękuję  Państwu zamykam 

posiedzenie komisji .  

 

 

 

 

              Zastępca Przewodniczącego Komisji  
                 Finansowo – BudŜetowej  
 
         /-/ Teresa Kocot  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała  
 
Joanna Kwarciana 
 
* integralna częścią protokołu jest nagranie dźwiękowe  


